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Abstract (en)
[origin: WO2016078926A1] The invention relates to a crane system (100) comprising a gas turbine (10) that has a manhole (20) on the outer
housing (11) thereof, said manhole (20) being designed to open up a maintenance access to hot gas parts of the gas turbine (10) in the open
state of the manhole (20), which is provided with a fastening section (25); the crane system (100) further comprises a hoisting mechanism (30)
that includes a mating fastening section (35) which is connected to the fastening section (25) of the manhole (20) in such a way that the hoisting
mechanism (30) introduces weights that same has to lift into the outer housing (11) of the gas turbine (10).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Kransystem (100), umfassend eine Gasturbine (10), welche an ihrem Außengehäuse (11) ein Mannloch (20) aufweist,
das dazu ausgebildet ist, bei seiner Öffnung einen Wartungszugang zu Heißgasteilen der Gasturbine (10) frei zu geben, wobei das Mannloch (20)
einen Befestigungsabschnitt (25) aufweist, und weiterhin umfassend eine Hebevorrichtung (30), welche einen Gegenbefestigungsabschnitt (35)
aufweist, der mit dem Befestigungsabschnitt (25) des Mannlochs (20) derart verbunden ist, dass die Hebevorrichtung (30) durch sie zu hebende
Gewichtskräfte in das Außengehäuse (11) der Gasturbine (10) einleitet.
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